
 

Notulen omwonendenoverleg AZC Oosterbeek 

Datum & tijd: maandag 12 september, 19.30 tot 21.00 uur 

Locatie: AZC Oosterbeek, Nico Bovenweg 44  

Aanwezig: omwonenden, wijkagent, Teamleider Trigion, veiligheidsadviseur gemeente, 

medewerker COA 

Voorzitter: Petra Woudsma, locatiemanager AZC 

 

1. Opening en welkom 

De voorzitter verwelkomt alle aanwezigen op alweer het 4e omwonendenoverleg. De vervangend 

veiligheidsadviseur gemeente Oosterbeek wordt voorgesteld, evenals de vervanging van de 

wijkagent.  

Fijn dat na de vakantieperiode de meesten weer aanwezig zijn. De voorzitter neemt de agenda 

door en geeft aan te willen beginnen met de notulen van de vorige keer. 

2. Notulen van het overleg van maandag 1 augustus 2022 

De eerste opmerking van een omwonende over de notulen van het vorige overleg gaat over het 

evenwicht. De omwonende geeft aan dat kleine incidenten breed worden uitgemeten, terwijl 

positieve noten niet of nauwelijks worden weergegeven. Omdat het verslag breed gedeeld wordt, 

zou dit onterecht een te negatieve indruk kunnen geven. Een andere omwonende vult aan dat de 

incidenten, hoe klein ook, wel benoemd moeten blijven, maar wellicht minder de nadruk moeten 

krijgen. – hier zal de notulist in de komende notulen rekening mee houden.  

In de vorige notulen staat onder kopje ‘3. Ervaringen omwonenden’ het volgende: ‘Omwonende 

geeft aan dat hij het vindt meevallen t.o.v. zijn verwachtingen’. De betreffende omwonende vult 

aan dat hij dit inderdaad heeft uitgesproken, maar dat de context ontbreekt. De omwonende vult 

aan dat hij een ACZ op deze plek nog steeds niet passend vindt, maar dat de overlast t.o.v. zijn 

verwachtingen meevalt. Ook herhaalt de omwonende dat hij nog steeds bij de overleggen is 

aangesloten om de beheersbaarheid en veiligheid te monitoren.  

Een andere omwonende zegt het fijn te vinden dat er één keer in de week een bewoner langs de 

route loopt om het schoon te houden - dat is erg netjes. Ook wordt geconstateerd dat bewoners 

van het AZC eigenlijk vooral over de hoofdwegen lopen (over de Nico Bovenweg naar het station 

en dan rechtsaf naar het centrum), in plaats van door de wijk heen. Diverse omwonenden geven 

overigens aan het geen probleem te vinden dat de bewoners ook door andere straten lopen. 

De voorzitter vertelt naar aanleiding van kopje ‘7. Rondvraag en sluiting’ dat de Japanse 

duizendknoop volgens de verhuurder nog niet weg is, maar dat de gaten inmiddels wel zijn 

gedicht. Één van de aanwezige omwonenden merkt op dat de gaten helaas met zand zijn gevuld 

terwijl dat volgens eigen groenadvies met goede bosgrond had moeten gebeuren. Dit wekt bij de 

omwonenden geen vertrouwen dat de verhuurders zorgvuldig met de (volgens plan te behouden) 

natuur omgaan. 



 

3. Huidige stand van zaken 

De vervangende wijkagent wordt gevraagd de AZC gerelateerde meldingen met de aanwezigen 

door te nemen. Ze vertelt dat er eigenlijk geen noemenswaardige incidenten hebben 

plaatsgevonden. Er is sinds het vorige omwonendenoverleg één melding van geluidsoverlast 

binnengekomen en er is vanuit de politie aandacht geweest voor 2 vermiste personen op het AZC. 

Dit roept uiteraard vragen op, waarop de voorzitter de situatie toelicht aan de omwonenden. Nadat 

twee bewoners van het AZC ruim twee weken vermist waren bleek dat zij asiel hebben 

aangevraagd in Duitsland – om deze reden zijn ze in Nederland dan ook uitgeschreven. 

 

Een omwonende stelt de wijkagent de vraag of het aantal meldingen sinds de komst van het AZC is 

toegenomen. Hierop antwoord de wijkagent dat er geen ander beeld is ontstaan sinds de komst 

van het AZC. Er zijn geen cijfers waaruit blijkt dat bewoners van het AZC betrokken zijn geweest 

bij inbraken en ook is er geen toename van meldingen vanuit winkels. Het aantal inbraken is 

tijdens de zomerperiode toegenomen, dit is ieder jaar zo en dit is een landelijke trend wat geen 

verband houdt met de komst van het AZC. 

Airborne Wandeling 

Het COA heeft op zaterdag 3 september met 20 bewoners en 2 collega’s de 15 km wandeltocht 

gelopen – dit werd door alle bewoners als erg leuk ervaren. Omdat het AZC aan de route van de 

wandeltocht gelegen was, hebben een aantal collega’s samen met bewoners eten uitgedeeld, 

muziek gedraaid en gedanst. In de week voorafgaande aan het evenement zijn bewoners 

geinformeerd over de Airborne en hebben verschillende bewoners gekookt. Al met al een zeer 

geslaagde dag! 

Activiteiten 

Tijdens de zomerperiode hebben de kinderen deelgenomen aan de ‘Summer School’ die door 

‘Samen in Oosterbeek’ werd georganiseerd. Drie keer in de week werden er allerlei activiteiten 

georganiseerd waar alle kinderen welkom waren.  

‘Welkom in Oosterbeek’ is aan het uitbreiden wat er toe leidt dat er nieuwe initiatieven worden 

gelanceerd. Binnenkort wordt o.a. het ‘buddy to buddy’ project opgezet. Inmiddels loopt ook het 

taalmaatjes project goed en wordt het taalcafe wellicht ook weer opgestart. 

Binnenkort wordt er op locatie een kledingmarkt georganiseerd waar bewoners voor een zeer klein 

bedrag ‘nieuwe’ kleding aan kunnen schaffen.  

Één van de aanwezige omwonenden is momenteel aan het onderzoeken of bewoners in Oosterbeek 

deel kunnen nemen aan sportactiviteiten. 

Buiten de georganiseerde activiteiten gaan ook steeds meer bewoners werken. Bewoners weten 

steeds beter de weg naar werk en worden steeds zelfredzamer. 

In/ uitstroom bewoners AZC  

Op AZC Oosterbeek is weinig in/ uitstroom wat zorgt voor een stabiele groep en een goede sfeer. 

Bewoners hebben onderling een goede band en kennen de collega’s inmiddels goed. Bewoners 



 

voelen zich inmiddels ook gezamenlijk verantwoordelijk voor de schoonmaak van het gebouw, 

organiseren onderling activiteiten en koken veel samen.  

In de afgelopen periode zijn er incidenteel een aantal gezinnen uitgestoomd naar woningen – fijn 

dat dit inmiddels loopt. Op het AZC verblijven veelal bewoners die al door de POL-fase heen zijn, 

wat betekent dat ze de procedure bij de IND al doorlopen hebben (met als gevolg een positieve of 

negatieve beschikking of een verlengde asielprocedure). Op het AZC in Oosterbeek wonen geen 

zogenoemde ‘Veilige landers’.  

Scholing  

De kinderen in de leeftijd van 4 t/m 12 jaar gaan in ieder geval tot en met oktober naar school op 

AZC Arnhem Vreedenburg. Dit AZC gaat uitbreiden, terwijl de school hetzelfde aantal plekken blijft 

houden, waardoor het niet wenselijk is dat de kinderen van AZC Oosterbeek na de herfstvakantie 

nog naar deze school gaan. Omdat scholen in Oosterbeek vooralsnog geen uitkomst lijken te 

kunnen bieden, wordt er momenteel in samenwerking met de gemeente gezocht naar een goede 

oplossing voor na de herfstvakantie. 

De inzet van taxi’s is momenteel een landelijk probleem, waar we ook in het leerlingenvervoer 

tegen aanlopen. Taxi’s komen te laat (of niet), en de communicatie verloopt moeizaam – hopelijk 

komt er gauw een landelijke oplossing. Één van de aanwezige omwonenden oppert het idee om het 

leerlingenvervoer eens bespreekbaar te maken bij de vrijwilligers om te onderzoeken of het in de 

community opgelost kan worden.  

4. Planning Open Dag  

De open dag is verplaatst van 24 september naar 22 oktober. Aanleiding voor dit besluit is het feit 

dat een aantal oud bewoonsters van de Paula stichting/Moviera op de open dag een bezoek wilde 

brengen aan het “Moviera-gebouw” voordat het gesloopt zal worden. Dit soort bezoeken maakt 

veel los en dit is niet wenselijk tijdens een landelijke open dag bij het AZC. De open dag op 22 

oktober wordt in principe alleen georganiseerd voor Oosterbekers en wordt enkel via regionale 

media (website gemeente, huis aan huis blad Rijn Veluwe en bibliotheek) aangekondigd. Hierbij 

wordt vriendelijk verzocht om met de fiets te komen i.v.m. de zeer schaarse 

parkeermogelijkheden. 

Wanneer omwonenden gevraagd wordt of zij ideëen hebben voor de open dag wordt het volgende 

genoemd; Een pleintje waar bezoekers en bewoners samen actief kunnen zijn en elkaar kunnen 

ontmoeten. Misschien met behulp een spel als sjoelen of iets dergelijks (vorm van Oud Hollandse 

spelen?). Er was al een idee voor een soort speurtocht door het gebouw - De nadruk moet liggen 

op ontmoeting. 

Bewoners van het AZC vinden het erg leuk dat er geïnteresseerden op bezoek komen waarmee zij 

Nederlands kunnen oefenen.  

Vrijwilligers en ideeën zijn van harte welkom!  

5. Rondvraag en sluiting 

De frequentie van het omwonendenoverleg (om de 6 weken) wordt besproken. Alle betrokkenen 

vinden dat een overleg om de 8 weken in deze fase volstaat. Het gaat goed en is geen aanleiding 



 

die het noodzakelijk maakt om frequenter te overleggen. Wel wordt afgesproken dat wanneer één 

van de betrokken partijen het nodig acht eerder bij elkaar te komen dit mogelijk is. 

De locatiemanager is vanaf 16 september t/m 10 oktober op vakantie en zal worden vervangen 

door Jeroen - de locatiemanager van AZC Zutphen. Zijn nummer zal onder de omwonenden 

worden verspreid.  

Er zijn op dit moment weinig ontwikkelingen te benoemen over de huur van het pand door het 

COA. Het COA gaat er nog steeds vanuit dat de einddatum van 1 februari 2023 blijft staan. Op 

uiterlijk 1 november wil de locatiemanager duidelijkheid hebben of de einddatum gehandhaafd 

blijft. Mocht het besluit worden overruled, dan gaat de burgemeester, zoals afgesproken, eerst met 

de omwonenden in gesprek.  

Datum volgende omwonendenoverleg: 24 oktober 2022. 

 


	Notulen omwonendenoverleg AZC Oosterbeek
	1. Opening en welkom
	2. Notulen van het overleg van maandag 1 augustus 2022
	3. Huidige stand van zaken
	Airborne Wandeling
	Activiteiten
	In/ uitstroom bewoners AZC
	Scholing

	4. Planning Open Dag
	5. Rondvraag en sluiting

